
PROTOKÓŁ NR XXVI/2008PROTOKÓŁ NR XXVI/2008
z sesji Rady Miejskiej w Węgorzyniez sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie

odbytej 30 grudnia 2008 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiegoodbytej 30 grudnia 2008 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego
w Węgorzyniew Węgorzynie

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1630 a zakończyło o godz. 19 20

Ad 1 a
Przewodnicząca  Rady Miejskiej –  otwieram XXVI sesje  Rady  Miejskiej  witam wszystkich 
przybyłych, Wysoką Radę, Panią Burmistrz. Na podstawie listy obecności stwierdzam quorum 
(Lista  obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr  1,  lista  obecności  sołtysów  stanowi  
załącznik nr 2, do niniejszego protokołu).  Przechodzimy do przedstawienia porządku sesji 
czy  są  jakieś  wnioski  lub  uwagi  Pani  Burmistrz  nie  wnosi  Pani  żadnego  nowego  projektu 
uchwały?

Pani Burmistrz – Wysoka Rado chciałam do porządku dzisiejszej sesji wnieść projekt uchwały 
dotyczący porozumienia  ze Starostwem w Łobzie  w zakresie  utrzymania ulic  powiatowych w 
mieście na rok 2009 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  czy  są  jeszcze  jakieś  wnioski  do porządku?  Kto jest  za 
przyjęciem do porządku obrad projektu uchwał, o którym mówiła Pani Burmistrz? Kto jest za 
proszę o podniesienie reki

Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 14
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kto jest za przyjęciem porządku obrad gdzie w punkcie 5 
dochodzi  podpunkt  5  z  nowym  projektem.  Kto  jest  za  takim  porządkiem  obrad  proszę  o 
podniesienie ręki

Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 14
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Porządek został przyjęty
Porządek sesja 30.12.2008 r.

I. Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorum
b) przedstawienie porządku sesji
c) przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

II. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych

III. Informacja Burmistrz z działalności między sesjami (ustna)

IV. Przyjęcie budżetu na rok 2009 – druk nr 
a) odczytanie projektu uchwały budżetowej (projekt radni otrzymali na sesji listopadowej)
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej
c) odczytanie wniosków Komisji Budżetowo – Gospodarczej do projektu budżetu 
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d) odczytanie autopoprawki Burmistrza  do projektu budżetu 
e) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej

V. Podjęcie uchwał w sprawie:
1. zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2008 – druk nr 1
2. ustalenia wydatków budżetowych, których nie zrealizowane planowane kwoty nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2008– druk nr 2
3. wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Polskich Kolei Państwowych S.A. w 

Warszawie praw majątkowych – użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej nr 
378/3 położonej w obr. ewidencyjnym Mieszewo– druk nr 3

4. kierunków działania Burmistrza dotyczących przedsięwzięcia inwestycyjnego „ Kompleks 
rekreacyjny – VOGEL” – druk nr 4

5. przyjęcia przez Gminę Węgorzyno zadania w zakresie utrzymania czystości ulic 
powiatowych w mieście Węgorzyno – druk nr 5

VI. Odpowiedzi  na  wnioski  i  zapytania  radnych  oraz  na  interpelacje  zgłoszone  na 
poprzednich sesjach

VII. Wolne wnioski i komunikaty

VIII. Zakończenie obrad 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejny  punkt  przyjęcie  protokołu  z  poprzedniego 
posiedzenia. Chciałabym poinformować, iż poprzednia sesja odbyła się nie dawno, bo 19 grudnia 
protokół z tego posiedzenia nie został jeszcze przygotowany i dlatego nie będziemy mogli go 
przyjąć. Przechodzimy do następnego punktu interpelacje  wnioski  i  zapytania radnych bardzo 
proszę radnych o zabieranie głosu

Radny Kaliciński – mam interpelację do Pani Burmistrz jak skończyły się prace interwencyjne 
nie ma pracowników na wsi naszej w Runowie zalęgają jeszcze pozostałości z jesieni  czy nie 
można byłoby zrobić, że pracownicy pracujący w Węgorzynie przyszliby raz w tygodniu, chociaż 
żeby zrobić porządek?

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję,  kto jeszcze z Państwa radnych chciałby zabrać 
głos? Bardzo proszę Wiceprzewodniczący 

Wiceprzewodniczący Rady p. Szymko – skoro jest to ostatnia sesja w tym roku to chciałem 
Pani Burmistrz na tej sesji podziękować za tą najdłuższa inwestycję w Zwierzynku remizie OSP, 
która w tym roku została zakończona. Dziękuję Pani, Dziękuję Wysokiej Radzie za to, że była 
przychylna, chociaż niektórzy mieli takie miny nie bardzo jak trzeba było jeszcze na tą świetlicę 
dać. Dziękuję również za lampę, która została zamontowana w Zwierzynku niczym rzut na taśmę 
ale tylko jedna a miały być dwie drugiej strony wioski też i jeżeli jestem przy głosie to w sprawie 
tych  lamp  to  w  Chwarstnie  te  lampy  rosły  niczym  grzyby  po  deszczu  rosły  nawet  jeden 
mieszkaniec z Chwarstna dzwonił, że jedna lampa nie wiem kto brał udział bo jest bezzasadnie 
postawiona  powinna  być  sporo  niżej.  Następna  sprawa  drogi  Mielno  Sielsko  pobocze 
oczyszczone z tych krzaków zostało, ale  natomiast krzaki  złożone dalej  leżą nikt  się  tym nie 
interesuje  i  należałoby  to  sprawdzić.  Jeszcze  będąc  na  cmentarzu  w  Sielsku  jest  regulamin 
dotyczący cmentarza i na dole jest podpis Zarząd Gminy i Miasta Węgorzyno. Zarządu nie mamy 
już od dawna i należałoby to uaktualnić.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, bardzo proszę radny Kłosiński
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Radny Kłosiński – ja najpierw chciałbym Pani Burmistrz podziękować za połatanie tych dziur z 
Przytonia a druga sprawę mam chciałbym się znowu poskarżyć na energetykę, bo pieniążki duże 
żeśmy  wywalili  a  jak  Pani  pamięta  Pani  Burmistrz  była  Pani  u  nas  na  zebraniu  gdzie  była 
poruszana sprawa lampy oni mówią, że musi być podnośnik a tam jest tylko kabelek urwany i ta 
lampa stoi na samym przystanku gdzie przychodzą dzieci i to już trwa czwarty tydzień i oni tak 
samo  coś  i  jeszcze  jedna  spraw  jak  tu  kolega  powiedział  były  sprzątane  śmieci  na  drodze 
powiatowej z Węgorzyna do Przytonia są posprzątane śmieci we workach, które już leżą trzeci 
miesiąc wszyscy jeżdżą nawet Pan z drogówki dzisiaj jechał i nic na to nie reagują a zwierzyna 
porozwalała  to i  ja  nie  wiem ludzie  teraz przyjechali  na święta  i  to  bardzo brzydko wygląda 
dziękuję

Przewodnicząca Rady Miejskiej – bardzo proszę Panie sołtysie

Sołtys Korcz – ja nie będę dziękował, ale taką sprawę mam w Cieszynie postawiono dobrze nie 
wiem, ale 8 słupów w Winnikach postawiono a w Cieszynie jeszcze stawiają. Ja już 5 lat walczę o 
jeden słup w Mielnie i cichutko jest, jedna lampa i jeden słup nie wiem, co trzeba zrobić żeby ten 
jeden słup dostać nie mam pojęcia do gazety napisać

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dobrze dziękuję. Nie widzę chęci zabierania głosu uważam, 
że punkt został wyczerpany. Przechodzimy do punktu 3 informacja Burmistrza z działalności 
między sesjami. Bardzo proszę Pani Burmistrz

Pani Burmistrz – tak jak powiedziała Pani Przewodnicząca ostatnia sesja była przed świętami 
wiec  był  to  krótki  czas  pracy,  ale  głównie  między  sesjami  wykonywałam  zadania  razem  z 
Urzędem  dotyczące  budżetu  inwestycji,  zakończenia  inwestycji,  rozliczenia  inwestycji  i 
zamknięcia roku budżetowego 2008. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Kolejny punkt naszej sesji przyjęcie budżetu na rok 2009. 
Budżet jest najważniejsza rzeczą w Gminie, na której opieramy całą działalność, pierwszą rzecz, 
jaka zrobię to odczytam projekt uchwały budżetowej, projekt radni otrzymali już dużo wcześniej. 
(odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Węgorzyno na rok  
2009,).  Tak brzmi projekt  uchwały budżetowej na kolejny  rok.  Przechodzimy do następnego 
podpunktu  (odczytanie  uchwały  nr  CLII/475/2008  z  dnia  12  grudnia  2008  r.  Składu  
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie, pismo jest załącznikiem 
nr 3 do niniejszego protokołu), (odczytanie uchwały nr CLII/476/2008 z dnia 12 grudnia 
2008 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie, pismo jest  
załącznikiem  nr  4  do  niniejszego  protokołu).  Teraz  bardzo  proszę  Przewodniczącego 
Komisji Budżetowo – Gospodarczej o odczytanie wniosków do projektu budżetu

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo  –  Gospodarczej  p.  Mazuro –  odczytał  wnioski 
Komisji Budżetowo – Gospodarczej do projektu budżetu, pismo jest załącznikiem nr 5 
do niniejszego protokołu 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Burmistrz poprosimy o odczytanie autopoprawki

Pani Burmistrz – przygotowałam do budżetu autopoprawkę Burmistrza i ta autopoprawka jest 
przedłożonym  materiałem  składa  się  z  autopoprawki  wynikającej  z  opinii  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej  nie  będę  może  czytała  całej  tej  części,  ponieważ  radni  maja  materiał  są  te 
wszystkie poprawki, które wskazała Regionalna Izba Obrachunkowa w opinii, która przedstawiła 
Pani  Przewodnicząca  Rady  to  jest  pierwsza  część  a  druga  część  autopoprawki  Burmistrza 
przyjęłam wnioski Komisji Budżetowo – Gospodarczej za jednym wyjątkiem i są również moje 
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autopoprawki wynikające ze zmian, którą przedstawiam. Może druga część odczytam w całości 
tak jest zgoda radnych na odczytanie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – jeżeli Pani nie chce czytać to proszę omówić

Pani Burmistrz – (omówiła autopoprawkę Burmistrza do projektu budżetu na 2009 rok, 
pismo jest załącznikiem nr 6 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, bardzo proszę radny Mielcarek

Radny Mielcarek – niestety ja z Komisja nie mogę się zgodzić i wniosek formalny o zwiększenie 
dotacji dla Sparty o 15 tys. zł

Przewodnicząca Rady Miejskiej – nie może być formalny

Radny Mielcarek – dlaczego ja nie jestem w Komisji i się z tym stanowiskiem nie zgadzam, to 
normalny zwykły wniosek proszę o zwiększenie dotacji dla Klubu Sparta o 15 tys.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ze wskazaniem skąd zabrać

Radny Mielcarek – możemy oddać swoje diety z przyszłego roku to już Pani problem Pani 
Przewodnicząca ja nie byłem w Komisji nie zgadzam się ze stanowiskiem Komisji i nie jestem za 
obniżeniem czy  20  tys.  tak  jak  chciała  Komisja  czy  15  tys.  taka  jak  chciała  Pani  Burmistrz, 
wniosek jest o zwiększenie dotacji o 15 proszę poddajmy to pod głosowanie 

Radna Kamińska – w związku z tym, że wniosek był drugi i tutaj słyszeliście Państwo od Pana 
Janka  Mazuro,  że  Komisja  Społeczno  –  Oświatowa,  którą  ja  reprezentuje  wnioskowała  o 
zabranie 20 tys.  ze Sparty i  7 tys.  z Trójki  teraz powiem, dlaczego żeśmy z takim wnioskiem 
wyszli i proszę o wysłuchanie, bo ja dostałam już dzisiaj 4 listy widziałam bardzo dziwne listy, z 
którymi się  nie  zgadzam z treścią  tych listów.  Proszę  Państwa w tamtym roku Sparta  miała 
zaplanowane  98  tys.  w  ramach  nadwyżki  i  próśb  Marcina,  że  to  jest  za  mało  Sparta  miała 
zwiększone  do 118 tys.  i  te  118 tys.  wystarczyło Sparcie.  W tym roku w związku  z  tym,  że 
zaistniała taka a nie inna sytuacja, że akurat małżeństwo jest w jednym klubie i w drugim.. nie, nie 
tylko chodzi mi, o co obie sprawy związane są ze sportem uznaliśmy, że 125 tys., czyli 118 plus 7 
to są  te pieniądze,  które będą przeznaczone na sport  i  dlatego z tym żeśmy wystąpili.  Teraz 
proszę  Państwa  żeby  nie  było  nie  porozumień  118  Marcinowi  wystarczyło  ja  mówię  o 
wiadomościach,  które  otrzymałam na  Komisji,  że  te  pieniądze  Marcinowi  wystarczyły  i  taki 
projekt był. Dlaczego w ten sposób postąpiliśmy? Komisja Społeczno – Oświatowa nie ma tylko 
w swoim zakresie  tylko Sparty  ma również inne inwestycje  wobec tego,  co mam powiedzieć 
sołtysom z Kraśnika Lesięcina skoro tam nie ma wody i ludzie na tą wodę nie maja pieniędzy a 
my  nie  mamy  skąd  wziąć..chodzi  o  pieniądze  proszę  Pana..a  to  Pan  uważa,  że  sport  jest 
ważniejszy  czy  woda?  Dla  mnie  jest  ważniejsza  woda  to  jest  moje  zdanie..  tak  to  proszę 
powiedzieć  to  mieszkańcom  Kraśnika,  Kąkolewic,  Gardna  i  Lesięcina..dlatego  taki  wniosek 
Komisji Społeczno – Oświatowej był, dlatego ja uważam, że jeżeli mamy rozmawiać o budżecie 
to w budżecie musza być ustalone wszystkie możliwości, obiecaliśmy, że w końcu tą wodą się 
zajmiemy i będzie robiona to szukamy pieniędzy nie zmniejszyliśmy nic Sparcie żeby to było 
jasne proszę Państwa Sparta nie dostała mniej, dostała tyle samo, co w tamtym roku. Jeśli będą 
koszty..  żebyśmy  nie  dyskutowali,  bo  to  nie  ma  sensu..  dlatego,  że  gdyby  pieniądze  były 
zmniejszone to ja rozumiem Państwo dostaliście mniej ja rozumiem macie pretensje 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę o spokój  w tej  chwili  radna Kamińska  ma głos, 
powie swoje stanowisko tym samy radna Kamińska proszę nie dyskutować, proszę przedstawiać 
stanowisko

Radna Kamińska – więc ja przedstawiam takie stanowisko Komisji Społeczno – Oświatowej

Radny Mazuro – jestem przedstawicielem Komisji Budżetowej i chcę przypomnieć jak radni nie 
troszczyli się o Spartę z komentarzy takich cichych na Sali słyszę. W roku 2005 na Spartę Rada 
przeznaczyła 56 tys., w 2006 było 63 tys. plus 7 tys. w 2006 Trójka zaczęła działać i przeznaczyła 
Rada 7 tys., w 2007 78 tys. plus 7 tys. na Trójkę i w roku 2007 powstał program w ramach klasy 
juniorów 10 tys. dołożyliśmy dla tej grupy młodzieży, czyli z 78 zrobiło się 88 Sparta awansowała 
o klasę wyżej, bo przecież koszty będą wyższe i radni przychylili się i dołożyli i doszli do sumy 
118 tys. na rok 2008 tych pieniędzy ja wiem zawsze jest za mało, gdyby zaplanowano 180 tys. też 
były by wydatki w Sparcie tylko jest problem gdzie te pieniądze będziemy wydawać. 118 tys. to 
rok kończy się jurto praktycznie dzięki Bogu zdrowi jesteśmy rok 2009 nie wiemy o wydatkach w 
tej  chwili  nie  mamy jeszcze  ocenionych kosztów eksploatacji  wody,  ogrzewania,  światła  Pani 
Burmistrz mówi na dzisiaj to jeszcze ciężko uchwycić. Rada nie jest taka pazerna żeby nie dawać 
na sport, bo czasami urabia się opinie, że my nie chcemy dać my tylko chcemy wiedzieć, na co 
dajemy, jeżeli 118 tys. powiedzmy starczyło, musiało wystarczyć, bo tyle było pieniędzy i Zarząd i 
cała drużyna Sparty musiała w tym budżecie funkcjonować to w tym roku Komisja Budżetowa 
stanęła na stanowisku trzeba dołożyć, bo te wydatki na pewno będą wyższe i teraz jest problem 
czy dołożyć o 10 % na 130 tys. czy może dołożyć na 160 a może na 145 Rada zawnioskowała 
żeby na dzień dzisiejszy, jeżeli uchwalamy budżet zawnioskować na 130 tys. kwiecień nie blisko i 
zaraz będzie nadwyżka budżetowa i w ten czas jest szarpanie pieniędzy, komu braknie, komu 
dołożyć tu zaszły, jakie inne zadania Pani Burmistrz markuje, że braknie pieniędzy i z nadwyżki 
będziemy dawać na dzisiaj to nie jest niebezpieczeństwem dla Sparty, że jest mniej, bo byłoby nie 
ładnie ze strony radnych gdybyśmy zabrali i były te pieniądze mniejsze teraz się tak mówi radni 
zabrali 15 czy 20 tys. radni dołożyli do 118 tys. dołożyli na 130 to gra słów i temat rzucania 
pomysłu zróbmy 145 to jest takie licytowanie się, jaki to ja jestem dobry tylko trzeba powiedzieć 
też innym mieszkańcom na wsi kontenery kupujemy na świetlice wiejską. Panie radny za ile zrobił 
Pan boisko w Mieszewie? Za 20 tys. nie bójmy się Orliki nie Orliki, boisko płytę górną zrobiliśmy 
w 2005 czy 2006 za 300 tys. Budowaliśmy Gimnazjum z myślą żeby te warunki socjalne poprawić 
dla Sparty żeby mieli te pomieszczenie jest problem jak się dogadać z eksploatacją, jest problem 
szafek, wieszaków, ciepłej wody jest problem, ale to trzeba rozwiązywać z Panią Burmistrz my 
pieniądze chcemy Sparcie pomóc warunki chyba lokalowe to są dobre jak trzeba wyremontować 
czy  płytę  czy  stadion  teraz  myślimy  o  Orlikach  to  naprawdę  pieniądze  to  są  ciężar  całej 
społeczności  gminnej  7  tys.  mieszkańców przez radnych inwestuje  to i  na dzisiaj  to 130 tys. 
myślę, że nie powinno być nie zgodą na dzisiejszych obradach sesji.

Radny Mielcarek  -  ja wiem skąd możemy wziąć z zeszłorocznych podwyżek, które daliście 
sobie 150 wynosi dieta radnego zmniejszmy na 100 Pan Wice bierze 800 za sesje już będzie 15 
tys. na rok a teraz druga rzecz nie dała Pani głosu Pani Prezes Pani Joannie Stasiak tu jest apel do 
radnych Rady Miejskiej w Węgorzynie o niezmniejszanie dotacji, bo konkurs jest rozpisany na 
145 tys. to jest podpis wszystkich zawodników i kibiców łącznie 90 osób nie wszystkich 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani radny proszę nie przekazywać, ponieważ ja 

Radny Mielcarek  - ale Pani nie dała głosu Pani prezes to musiałem to jakoś przekazać 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – teraz mamy sesję a nie Komisje
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Radny Mielcarek – ale ja nie jestem w Komisji bo Pani nie pozwoliła

Przewodnicząca Rady Miejskiej – chcę wytłumaczyć, że taka dyskusja jest na Komisję a nie na 
sesje, radny mnie pomawia ale to już jego przypadłość
Radny Mielcarek – a jak Pani głosowała?

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy ktoś jeszcze w sprawie budżetu? Radny Hlib proszę 
bardzo

Radny Hlib– ja mam pytanie do radcy prawnego przede wszystkim, bo rozmawiamy tutaj o 
pieniądzach dla Sparty już padło hasło, że jest rozpisany konkurs na 145 tys. czy wiadomości, 
które  ja  posiadam może nie  do końca  pełnych wiem,  że  jeżeli  konkurs  zostanie  rozpisany  i 
pieniążków braknie nie ma możliwości dopisania konkursu?

Pani Sekretarz – jest możliwość

Radny Hlib– dobra dziękuję

Pani Skarbnik – może ja w wyjaśnieniu zgodnie z przepisami ustawy o finansach publicznych o 
ustawie o pożytku. W uchwale budżetowej nie ma mowy o S parcie i nie można być zapisane, że 
Rada Miejska  przyznaje  dotację dla  Sparty,  przepisy mówią,  że budżet  gminy może wesprzeć 
zadanie polegające na prowadzeniu sekcji piłki nożnej może tylko wesprzeć nie może w całości 
dofinansowywać, czyli jest rozpisane zadanie jest kwota 130 tys. jest to wsparcie zadania i teraz 
zadaniem Stowarzyszenia,  które  przystąpi  do konkursy,  który  ogłoszony  zgodnie  z  ustawą o 
pożytku publicznym, ale to nie jest powiedziane, że to jest dla Sparty, bo może być to tez inna 
organizacja, która będzie prowadzić. Tak mówią przepisu u nas fakt, że się utarło powiedzenie, że 
jest to dla Sparty, bo my wiemy, ale naprawdę przepisy nie mówią i fakt w całym budżecie nie ma 
zapisu,  że  to jest  dla  Sparty,  bo tak być nie  może gdyby było tak zapisane Regionalna  Izba 
Obrachunkowa w Szczecinie zarzuciłaby uchybienie, czyli projekt budżetu byłby taki.. czyli mogą 
być takie zapisy, jakie są i dlatego ani tam nie jest napisane, że ma być Trójka ani, że ma być to 
dotacja dla Sparty są to zapisane zadania jak mówi o tym ustawa o pożytku publicznym, ponieważ 
my musimy zgodnie z przepisami funkcjonować to tyle

Radny Hlib – a co z konkursem ogłoszonym, na 145 tys. w tej sytuacji

Pani Skarbnik – jest zastrzeżenie, że w uchwalonym budżecie kwota będzie zmniejszona umowa 
zawarta będzie na kwotę mniejszą 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – radny Kłosiński proszę 

Radny Kłosiński  - ja mam pytanie do Pani Burmistrz ja nie wiem jak Pani rozmawiała z Panem 
Nadleśniczym ale ja jestem z miejscowości Sulice i w żadnym wypadku nie skraca drogi mnie ze 
Sulic  do  Wiewiecka  ani  z  Brzeźniaka  do  Wiewiecka.  Słuchajcie  kochani  nie  mylmy  pojęć  ja 
uważam, że droga przez las jest potrzebna, bo tam jest bagno całkowite, ale to jest chyba spółka 
Nadleśnictwa tam nikt nie będzie jeździł tą droga, bo najprawdopodobniej będą barierki założone 
nasz radny wie dokładnie, bo jak jest na Gardnie zrobione jest barierka założona drzwi do lasu są 
zrobione, bo to jest od spalonego majątku do wyjazdu na stację i w żadnym przypadku nie skraca 
żadnej drogi. Ja uważam żeby zlikwidować ten, mogielnik, bo ja już żem interweniował kilka razy, 
ale w żadnej sprawie ona nie skraca drogi, więc albo Pan Nadleśniczy źle Pani cos powiedział 
albo  Pani  Burmistrz  nie  była  tam  zobaczyć  tego  ona  takim  półkolem  idzie  i  wychodzi  na 
Wiewiecko
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Radna Kamińska – Pani Burmistrz cały czas żeśmy sprawę głośno mówili wszystkim sołtysom 
o POM-ach wszystko robiliśmy zatwierdzaliśmy natomiast w budżecie nie ma ani złotówki na te 
projekty w związku z tym uważam, że oszukaliśmy tych ludzi po prostu daliśmy im jak gdyby 
cacko proszę bardzo będzie robione każda z wsi napisała bardzo wiele natomiast ani złotówki nie 
mamy pod to, aby oni mogli realizować. Wobec tego ja w budżecie znalazłam takie rzeczy ja 
mówiłam na Komisji, ale umknęło nam to, to, co właśnie było mówione przed chwilą te, 10 tys. 
co Pani powiedziała następne 10 park w Rogówku nie wiem, o co w tym wszystkim chodzi, ale 
uważam,  że  przynajmniej  20  tys.  powinno  iść  właśnie  pod  POM-y,  które  zostały  właśnie 
uchwalone, bo wychodzi z tego, że w tym roku nic nie będziemy robić po prostu, bo nie mamy 
pieniędzy własnych, więc wydaje mi się, że to najwłaściwszy kierunek w budżecie 

Pani  Burmistrz –  tłumaczyłam  na  Komisjach,  że  Rada  Miejska  uchwaliła  dla  każdej 
miejscowości i na ostatniej sesji dałam Państwu taki materiał poglądowy, jakie są potrzeby dla 
każdego sołectwa na POM wybierając tylko jedno zadanie,  czyli  ogródki i  świetlice  i  tam jak 
dobrze pamiętam wyszła kwota chyba milion złotych z tego podsumowania i oczywiście nie ma 
sensu dzisiaj jakieś kwoty w budżecie zakładać 10 czy 20 tys., bo to nie jest żaden udział Gminy 
do PROW – u na te POM – y tylko wówczas, kiedy zostaną ogłoszone konkursy do PROW a 
wiemy już, że nie będą ogłaszane w pierwszym kwartale natomiast jak zostaną po pierwszym 
kwartale i ja przedstawię Państwu propozycję trzech, czterech czy pięciu sołectw, które pójdą w 
pierwszym  roku  na  realizacje  w  ramach  Planu  Odnowy  Miejscowości  to  wówczas  pod  te 
konkretne wsie i pod konkretne zadanie będziemy szukać pieniędzy a dzisiaj skubanie tu 10 tu 20 
tys. to w ogóle nie ma sensu, jeżeli mówimy o kwotach, które mają być 500 tys. albo milion. Ja 
uważam, że Pani propozycja jest nie do przyjęcia. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Burmistrz ja mam pytanie do materiały pomocniczego 
do projektu budżetu mamy wykaz planu remontów na 2009 rok i tu mam takie kwoty, które ni 
jak się mają do projektu budżetu, który mamy dzisiaj  przyjąć,  ponieważ w dziale  transport w 
paragrafie na remonty dróg publicznych i gminnych jest tutaj zakres robót na kwotę 220 tys. 
natomiast w projekcie budżetu mamy wpisane kwota tylko, 100 tys. więc wiemy, że czegoś nie 
będziemy robić, więc co to za materiał pomocniczy, co my mamy sobie losować, które będziemy 
robić i  taka sama sytuacja  jest  w gospodarce mieszkaniowej  w dziale  700 też na tym samym 
paragrafie, czyli zakup usług remontowych kwota jest nam przedstawiona 228 tys. są to jakby 
potrzeby natomiast zaplanowane w budżecie mamy 100 tys., więc jak to będzie robione 

Pani Burmistrz – przedstawiłam Państwu materiał pomocniczy i pisze pilne wykonanie i to są 
potrzeby, jakie przedstawił Pan Romańczyk na drogi i na drogi pilne do wykonania i oczywiście te 
pilne do wykonania one przekraczają te kwoty, które są zaplanowane w budżecie, bo w budżecie 
na remonty mamy 100 tys.  a  te  pilne  to jest  do wykonania  220 tys.  natomiast  w remontach 
budynków zaplanowałam kwoty 100 tys. a tutaj jest 228 tys. pilne do wykonani, co oznacza, że po 
uchwaleniu budżetu jak będziemy realizować i drogi i remonty budynków to będziemy wybierać 
pilne  z pilnych na dzisiaj  trudno przewidzieć  ja na przykład wpisze ulica  2 – Marca 10 a  za 
miesiąc na przykład zarwie się dach na ulicy Drawskiej i ja przedstawiłam Radzie, że będę robiła 
na 2 – Marca a jest pilna potrzeba żeby wejść na ulice Drawską na remont budynku, więc to jest 
tylko materiał pomocniczy, jakie są pilne potrzeby a o tym, co będzie wykonywane to będzie 
decydował  Burmistrz  z  pracownikiem  i  musimy  wykonać  z  tych  pilnych  najpilniejsze.  To 
oczywiście jest to materiał poglądowy przy nadwyżce budżetowej jeszcze mogę Radę prosić o 
zwiększenie środków, bo widzicie Państwo, jakie są potrzeby oczywiście, że można zrezygnować 
z remontu mostu w Brzeźniaku,  można nie robić drugiego etapy przyczółków mostowych w 
Zwierzynku 100 tys. czy innych dróg i wtedy mieścimy się w 100 tys., ale jeżeli będą środki to 
będę wnioskowała o zwiększenie 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – to mam taką uwagę, że to jest nie uczciwe podejście bo się 
rozbudza  czyjeś  nadzieje,  że  będzie  w  końcu  coś  zrobione  tak  jak  mamy remont  dachu  na 
Kopernika 11 już chyba trzeci rok przesuwamy miało być robione Pani już dawała pisma, że 
będzie do końca roku zrobione w tym roku również miało być zrobione i na następny rok z 
nowy mamy na liście gdzie jeszcze nie wiadomo czy w trakcie realizacji budżetu Pani wybierze ten 
punkt do realizacji czy nie, jest zaplanowane ale Pani powiedziała, że tych planów jest na większą 
kwotę niż nam starczy pieniążków więc będzie i tak wybierane, więc ja tu wnioskuję, aby Pani 
przedstawiła wg, jakich kryteria będzie to brane czy pierwsze po kolei?

Pani Burmistrz – nie mogę takich kryteria, dlatego, że jest tutaj Kopernika 11 75 tys. i jest Sulice 
chyba  4  remont  dachu  mieszkalnego  i  dach  na  Sulicach  może  wcześniej  się  zawalić  niż  na 
Kopernika także my będziemy decydować z Urzędem, jakie zadania z tej listy wybieramy a nie 
Pani  Przewodnicząca,  bo  ja  ponoszę  odpowiedzialność  za  realizację  budżetu  a  nie 
Przewodnicząca

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ale radni decydują na co przeznaczają  pieniądze.  Bardzo 
proszę radny Kłosiński

Radny Kłosiński – ja chciałem się zapytać Pani Burmistrz, bo Pani Kamińska walczyła ostro i ja 
ją popierałem, w sprawie studni oczyszczalni na wsi jest znaleźliśmy jest 5 tys. słuchajcie kochani 
posłuchajcie mnie dokładnie na Sulicach nie ma wody pitnej ludzie kochani nie ma pitnej XXI 
wiek, nie ma oświetlenia, nie ma kanalizacji a my się tu szarpiemy o coś ja nie rozumiem czegoś 
dajcie nam godziwie żyć na tej wiosce jak wy sobie to wyobrażacie..

Radny Mielcarek – znalazłem pieniądze Pani Przewodnicząca dla Sparty modyfikacja wniosku 
proszę o wykreślenie w dziale 600 17 tys., co idzie na to Nadleśnictwo o wykreślenie tych 17 tys. i 
przekazanie 17 na Spartę Węgorzyno 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – wycofuje Pan tamten wniosek?

Radny Mielcarek – tak

Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę Wiceprzewodniczący Rady

Wiceprzewodniczący  Rady  p.  Szymko –  Wysoka  Rado,  Szanowni  Państwo,  bo  już  tutaj 
Nadleśnictwo już chyba dwa razy padło muszę kilka  słów powiedzieć  dobrze  by było gdyby 
Gmina  Węgorzyno  w temacie  tej  drogi  doszło  do porozumienia,  ponieważ  jest  powiem tak 
pewna  szansa  żeby  kawałek  tej  drogi  gminnej  został  naprawiony  w  tym  czasie,  kiedy 
Nadleśnictwo robi swoja drogę. Nadleśnictwo nie może wydatkować swoich pieniędzy na drogę 
gminna tak samo jak Gmina nie może wydatkować gminnych na nie swój teren. To nie jest tak, 
że ta drogę robi sobie ekstra Nadleśnictwo, bo radny Mielcarek czy Szanowni Państwo przecież 
do lasu wjeżdżacie i chcecie mieć dobrą drogę. 

„Kibic” Sparty - przecież do lasu jest zakaz wjazdu

Wiceprzewodniczący Rady p. Szymko – nie ma zakazu wjazdu 

„Kibic” Sparty - to Pan Leśniczy nie wie, że jest zakaz wjazdu 
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Wiceprzewodniczący Rady p. Szymko – wiem, ale zakazu wjazdu nie ma i tak samo ci, co 
jeżdżą  to  płacą  podatki  Nadleśnictwo  ciężkie  podatki  i  ci,  co  wywożą  drewno,  to  nie 
Nadleśnictwo wywozi tylko mieszkańcy tej Gminy naszej, Nadleśnictwo płaci również podatek 
leśny i ciężkie pieniądze wpływają do kasy Nadleśnictwa a do kasy Gminy to już Pani Skarbnik 
wie ile Nadleśnictwo płaci. Jest okazja nie bardzo zostawić kawałek drogi, bo ten kawałek drogi 
jest jak gdyby w środku drogi Nadleśnictwa około chyba 150 metrów, robiąc drogę Nadleśnictwa 
nie  bardzo  żeby  ta  drogę  zostawić  zgadzam  się  z  autopoprawką  Pani  Burmistrz  i  za  tym 
wnioskiem będę głosował 

„Kibic” Sparty - kto najwięcej korzysta z tej drogi? Nadleśnictwo nie

Wiceprzewodniczący Rady p. Szymko – wszyscy

„Kibic” Sparty - jak wszyscy

Wiceprzewodniczący Rady p. Szymko – póki, co do lasu jest wolny wjazd

„Kibic” Sparty - ja nie jadę samochodem tylko rowerem i tam nie trzeba 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę o zakończenie dyskusji

Wiceprzewodniczący Rady p. Szymko – drzewa nikt nie wywozi tylko drewno

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Burmistrz proszę

Pani Burmistrz – drodzy Państwo, Szanowni radni i sportowcy chciałabym zwrócić uwagę, że 
Pan  Nadleśniczy  Szymko  ma  rację,  bo  ktoś  sobie  może  pomyśleć,  że  jak  jest  leśnikiem  to 
przedstawia interes swojej  firmy, ale proszę zwrócić uwagę, że na terenie gminy bardzo dużo 
podmiotów gospodarczych to właśnie zajmuje się wywóz drewna z lasu i to są proszę Państwa 
duże  samochody  naprawdę  mam  czasem  bardzo  dużo  telefonów  nieraz  wciągu  dnia  od 
mieszkańców gminy, że samochody niszczą drogi, a niszczą, bo jeżeli ta droga jest byle, jaka i jak 
ta  droga  po  deszczu  jest  rozwodniona,  jedzie  taki  ciężki  samochód  z  drewnem to  są  takie 
zrobione leje, że potem żaden samochód tam nie przejedzie czy osobowy czy inny i potem są 
telefony,  że  jaki  jest  stan  dróg  w  ogóle  nie  można  się  przedostać  więc  jeżeli  nasze  firmy 
węgorzyńskie zajmują się taka działalnością i mają samochody zakupione za ciężkie pieniądze i 
potem na tych dziurach te samochody łamią i  niszczą a Nadleśnictwo pozyskało pieniądze z 
Warszawy  na  remont  dróg  przecież  one  nie  tylko  służą  rowerzyście  żeby  sobie  przejechał  i 
popatrzył na ptaszki ale służą ludziom do zarabiania na życie do prowadzenia firm. Drogi się robi 
raz na kilka i teraz jest szansa, jeżeli Nadleśnictwo dostało pieniądze i robią tą drogę.. jeżeli nie 
dołożymy z naszego budżetu na naprawę tej  drogi  to on już tak zostanie  i  nigdy już jej  nie 
zrobimy i naprawdę tutaj nie zgadzam się z radnym Kłosińskim, że tam nie ma skrótu jest do 
Sulic jest na Wiewiecko, mieszkańcy korzystają.. jak będzie droga przejezdna to będą mogli ludzie 
przejechać, jeszcze tylko dokończę dzisiaj to jest taka rozgrywka, kto wygra pieniądze dla Sparty 
czy na drogi a ja chciałbym wrócić uwagę, że Klub Sparta tak jak powiedział Pan Przewodniczący 
Komisji  Budżetowej  może  liczyć  na  zwiększenie  budżetu  w  ciągu  roku  budżetowego,  jeżeli 
faktycznie się okaże, że i środki, jakie będą na eksploatację będą za małe to jest tak, że my na 
początku roku musimy kroić wszystkie wydatki, żeby zamknąć budżet.. sami Państwo wiecie jak 
w  ciągu  roku  budżet  się  zmienia,  dochodzą  nowe  pieniądze  z  zewnątrz  niektóre  zadania 
wypadają,  bo  przesuwamy  na  przyszły  rok  i  wtedy  są  te  pieniądze  żeby  dodać.  Dzisiaj  jest 
końcówka grudnia i my się spieramy nad budżetem Sparty na cały 2009 rok, kiedy będzie można 
jeszcze  ocenić  po  pierwszym półroczu,  że  to,  co  mówiła  dzisiaj  Pani  Prezes  wynagrodzenia 
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sędziów idą w górę,  inne wydatki  idą w górę i  wtedy,  jeżeli  Sparta  przedstawi,  że  przyznana 
dotacja uniemożliwia realizacje tych zadań sportowych to na pewno Radni to uwzględnią i można 
zwiększyć a dzisiaj ja bym apelowała żeby zostawić te pieniądze na drogę, bo jak radni zabiorą to 
już przepadnie 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  –  chwileczkę  Pani  Skarbnik  chciałaby  coś  uzupełnić 
wypowiedź Pani Burmistrz 

Pani Skarbnik – ja jestem skarbnikiem nie wszyscy chyba wiedzą, 10, 20, 30 dla Sparty proszę 
bardzo tylko pytanie czy ktoś z obecnych tu nie wiem jak nazwać ogląda rachunki, na co Sparta 
wydaje pieniądze. Dlaczego Sparta miała zwrot? Na co wydaje pieniądze Trójka to ja rozliczam i 
teraz Państwu powiem w paru słowach na podstawie dokumentów było rozliczane Spartę za 
pierwsze półrocze, co się okazało Sparta dostaje dotację na realizacje a co robi finansuje wyjazdy 
Trójki na mecz wolno? Nie. Co będzie miała Sparta? Zwrot pieniędzy, które zainwestowała dla 
Trójki,  co dalej robi? Najwięcej pieniędzy idzie na umowy zlecenie, na zakupy idzie mniej,  na 
sprzęt sportowy, na odzież dla zawodników również, ale największą skale to są umowy zlecenia 
dla  przyszłych  trenerów.  To są  uważam dokumenty  jawne  każdy  sportowiec  na  posiedzeniu 
zarządu to wszystko można pooglądać. Co dalej, jeżeli chodzi to Pani Kamińska mówiła o Trójce 
fakt  Trójka  działa,  ale  z  dotacji  ma  dwie  umowy zlecenie,  więc  my rozliczamy  dotacje  pod 
względem  celowości  czy  cel,  który  jest  niespełniony  jest  zakupywane  na  przykład  obuwie 
sportowe czy sprzęt i który zawodnik podpisuje, że otrzymał te obuwie..

Pani Stasiak - ..byłam na szkoleniu w sprawie rozliczania dotacji proszę mi wierzyć, że jeżeli 
zadanie  które  realizuje  Trójka  za  prowadzenie  zajęć  sportowych  pozalekcyjnych  to  nie  ma 
możliwości żeby nie prowadził fachowiec człowiek z przygotowaniem i musi mieć płacone bo to 
jest  podstawa,  płacone  są  zajęcia  pozalekcyjne  i  jest  codziennie  ten  człowiek  wtedy  kiedy 
powinien być. Jeśli chodzi o Spartę przejrzałam w miarę możliwości jeszcze nie cały rok, ale nie 
ma innego wyjścia żeby nie szły pieniądze na prowadzenie piłki a żeby prowadzić piłkę to trzeba 
zatrudnić dobrego trenera, który zna się na tym, co robi. Trzeba zatrudnić dobrego gospodarza, 
który nie wyprowadzi majątku Sparty tylko będzie i niego dbał i będzie robić to, co powinien. 
Uważam, że bardzo ważne jest żeby w Sparcie była osoba przepraszam w Gminie była osoba, 
która naprawdę pojedzie na szkolenie jak rozliczać dotację. Celowość jak najbardziej rozumiem 
celowość, dlaczego ale jest nie możliwością i podważanie, że prowadzenie czy Trójki czy Sparty, 
bo to są dwie odrębne osobowości i proszę tu Pani Kamińska nie mylić, bo to nie ma znaczenie, 
że akurat oboje jesteśmy po Akademii Wychowania Fizycznego i mamy przygotowanie i wiemy, 
co robimy. Każdy z Państwa radnych może założyć sobie stowarzyszenie i zrobić to samo, co my

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ale proszę odnosić się do zarzutów

Pani Stasiak – a do zarzutów to, że Pan Marcin finansował Trojkę to już nie do mnie pretensje 
ja już nie wiem jak to będzie rozliczane nie moja to jest sprawa to jest decyzja Zarządu byłego a 
obecny Zarząd podpisał również i aneks do kosztorysu, ale chciałam tu jeszcze zauważyć, że nie 
ma możliwości prowadzenie piłki nożnej bez opłaty prowadzących tych, bo to przede wszystkim 
o to chodzi  prowadzenie piłki  nożnej  dla  mieszkańców Gminy Węgorzyno taka jest oferta a 
prowadzenie wiąże się z opłata osób, które to będą robiły to jest przede wszystkim największy 
koszt  a  drugi  koszt  to oczywiście  są sędziowie,  którzy już na dzisiejszy  dzień podwyżka jest, 
ponieważ dostałam już pismo z ZZPN. Również transport jak najbardziej, ale też są inne rzeczy i 
wierzcie mi Państwo, że wcześniej będąc radną uważałam, że Sparta dostaje dużo dzisiaj siedząc 
nad kosztorysem wierzcie  mi,  że  oferta  145  zapewnia  podstawowe rzeczy,  bo ja  rozpisałam, 
ponieważ  ofert  jest  145  i  bardzo  byśmy  prosili  zostawić,  ponieważ  nowy  Zarząd,  który 
zdecydował się na prowadzenie Sparty, co wcale nie jest prosta sprawą wiedział, jaka jest oferta 
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wiedział,  że  jest  145  tys.  wiedział  i  sobie  przekalkulował  czy  to  starczy.  Przynajmniej  ja 
wiedziałam bo czytam ogłoszenie i Zarząd który był na spotkaniu każdy z Państwa mógł przyjść 
na zebranie Sparty i wejść do Zarządu i starać się działać w tym zarządzie każdy może wejść bo 
takie są teraz zasady okaże się jak będzie dalej bo Zarząd ma różne nowe pomysły. Jest nowy 
Zarząd  i  będziemy  się  starać  wydawać  te  pieniądze  zgodnie  z  kosztorysem  tak  jak  jest 
podpisanym umową wierzcie mi będę się starała żeby nie było problemów z rozliczaniem, bo już 
wiele rzeczy się nauczyłam na błędach własnych na szkoleniu dotacji gdzie jak rozliczać dotacje 
unijne  gdzie  dopiero  są  problemy  w  rozliczaniu  i  naprawdę  czasami  wystarczy  przychylność 
pracownika Urzędu i naprawdę będzie dobrze taka mam nadzieje na ten nowy rok 2009 dziękuję

Radny Mazuro - ..dyskusja idzie w takim kierunku, że trzeba sobie trochę wyjaśniać. Pani była 
radna wie jak się budżet tworzy jak ciężko jest tu zadowolić wszystkie strony i dzisiaj praktycznie 
jesteśmy w punkcie gdzie się praktycznie powiem po chłopsku targujemy o ten budżet tylko nikt 
nie zauważa, że radni w listopadzie uchwalali podatki i różnie było w głosowaniach jakoś nikt nie 
grzmiał żeby podnieść podatki o 10 % do góry albo 20 % bo będą potrzebne wydatki a Pani 
Burmistrz ostrzegała uchwaliliśmy podatki w granicach inflacji 5, 6 % Pani Burmistrz ostrzegała 
przyjdzie pora dzielenia pieniędzy jakie będziemy mieli z podatków jak kto głosował niech sam 
teraz sobie odpowie zapomnieliśmy że też niedawno takim majster sztykiem podnieśliśmy dla 
strażaków 10 zł na 15 plus za rozpoczęta godzinę i między innymi radny tak patrzę w młodego 
radnego też to wspierał trzeba pomóc tylko jak popatrzymy w budżet to trzeba doczytać, że tych 
pieniędzy żeśmy nie dołożyli dla Sparty jak dawaliśmy 40 tys. na zakup materiałów i inne mamy 
25 Komisja  to widzi  i  tego powinna  dołożyć  15 przecież  strażacy  za  25 tys.  materiałów nie 
zakupią to już jest bark w tej chwili Pani Burmistrz mówi, że na promocję Komisja Budżetowa 
obniża a na promocję było 20 tys. my proponujemy 25 Pani Burmistrz chciała akurat, 35 bo tam 
impreza rocznica  to praktycznie  z 20 na 25.  Sparta  praktycznie  jest  118 Komisja  Budżetowa 
proponuje 130 na dzisiaj. Pani Burmistrz sugeruje, że my do kwietnia Pani Stasiak on już tu liczy 
ona  już  czuje  jak  będzie  brakowało  pieniędzy,  ale  to  będzie  brakowało  w  ten  czas  po 
rozstrzygnięciu  ofert  po  dzieleniu  nadwyżki  budżetowej  i  w  ten  czas  w kwietniu  będzie  już 
dokładnie  rozmawiali,  o  jakich  kosztach.  My  tu  w  projekcie  budżetu  mamy  podnieśliśmy 
ustaliliśmy  podatek  od  nieruchomości  za  urządzenia  wodne  to  z  tego  mamy 120  tys.  to  się 
przełoży, że te 120 tys. zapłacimy, co wodę bierzemy. Teraz powiem tak od kuchni Sparta będzie 
musiała zapłacić duży czynsz za wynajem dużo za wodę, dużo za światło to przecież Rada będzie 
musiał  dołożyć  dla  Sparty  żeby  Sparta  zapłaciła  dla  Gimnazjum  i  ta  oddała  dla  Gminy  to 
pieniądze krążą dużo dołożyliśmy, ale te pieniądze Zarząd będzie musiał oddać dla Gimnazjum a 
w sumie do Gminy i sztucznie zrobimy duże koszty, bo my nie mamy ustalonych kosztów dalej 
żeby  drugi  raz  nie  zabierać  głosu  wykreśliliśmy  wodociągi  zadanie,  które  idzie  wykreśliliśmy 
Lesięcin,  Gardno,  Kraśnik,  Gościsław ślimaczy  nam się  budowa kanalizacji  na  Podgórnej  tu 
mamy o ścieżkach rowerowych wzdłuż jeziora, przecież trzeba zrobić kanalizację na Drawskiej 
przecież to są inwestycji,  które trzeba włożyć. My chcemy koło jeziora chodzić,  robić Orliki, 
robić boisko a jezioro nam capi. Jezioro jest brudne my musimy robić inwestycje główne i w tej 
chwili proszę żeby wszyscy zrozumieli, że te 130 tys. na początek na Spartę to powinno starczyć 
dzisiaj. Tak jak gdyby cała dyskusja nad budżetem sprowadza się do Spart to jest raptem 10 czy 
15 tys., ale de facto na promocje tu nie ma na świetlicę my dołożyliśmy, co Pani mówi, że nie 
daliśmy zobaczyliśmy te Planu Odnowy 20 tys. żeby dać ruszyć czy to będą kontenery czy to będą 
inne rozwiązania.

Radny  Szostakiewicz –  ja  chciałbym  również  zabrać  głos  w  tym  temacie,  ponieważ  ja 
podpisywałem umowę użyczenia  odnośnie pomieszczeń socjalno – sanitarnych i od początku 
byłem zwolennikiem tego a żeby Gmina lub właściciel budynku ponosił tego typu koszty i dzisiaj 
nie  było by problemu z tym, co mówił  mój  przedmówca a mianowicie  a mianowicie  jakimś 
tam..dotacji bo tak naprawdę dzisiaj jest problem prawda ile nowy Zarząd będzie musiał płacić za 
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ogrzewanie, za wodę i za te wszystkie media, które tam będą przewidziane, ponieważ z tego co 
wiem dotację celową można tylko raz w roku przeznaczyć na Stowarzyszenie jeżeli jest już taka 
umowa użyczenia podpisana, że Klub Sparta będzie musiał ponosić koszty to wolałbym żeby bo 
nie  będzie  już  możliwości  dołożenia  w  trakcie  roku  prawda  bo  trzeba  by  było  praktycznie 
rozpisać nowy konkurs zmienić nowe zadanie to jest takie sztuczne zamydlanie bo ten punkt w 
kosztorysie będzie. Dlatego sugerowałbym żeby tutaj już uspokoić ten nowy Zarząd, jeżeli jest 
taka wola i są na to pieniążki to zostawić ta kwotę i obserwować, co się będzie działo w trakcie 
roku odnośnie utrzymania tych pomieszczeń 

Radny Mielcarek – Pan Jan w większości miał rację strażaków popierałem i będę popierał Pani 
Skarbnik tez miała racje, ale jaki jest cel? Cel jest piąta liga jesteśmy i musimy się utrzymać. Pani 
Burmistrz ja Panią lubię, ale dzisiaj się nie zgodzimy. Co nam daje Nadleśnictwo? Nic a co nam 
daje Sparta wiadomo nie ma, co dyskutować trzeba głosować

Radna  Kamińska  -  więc  narażę  się  kolejny  raz  Państwu  w  takim  układzie  ja  proponuję 
przełożyć sesje i na przyszłą sesję tutaj tak jak Państwo teraz siedzicie zaprosimy mieszkańców 
Kąkolewic, Kraśnika, Lesięcina i zobaczymy kto wygra ta bitwę bo jeżeli mamy się bić o takie 
rzeczy to zaprosimy mieszkańców z Kopernika 11 oni też chcą mieć dach. Nie wiem, ale utarło 
się ostatnio w Gminie taka jak ktoś cos chce to się schodzimy na sesji i walczymy to jest nie 
uczciwe po prostu podejście do sprawy. Państwo nie macie na wiosce swoich rodzin?

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Wiceprzewodniczący proszę

Wiceprzewodniczący Rady p. Szymko – zgłaszam wniosek formalny o 10 minut przerwy

Przewodnicząca Rady Miejskiej  – czy jest jakiś głos przeciwny temu wnioskowi? Nie widzę 
głosujemy. Kto jest za wnioskiem formalnym o zrobienie 20 minutowej przerwy
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 14
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Wniosek został przyjęty

- 20 minut przerwy –

Przewodnicząca Rady Miejskiej – jesteśmy w 4 punkcie nad projektem budżetu na rok 2009 
jesteśmy w trakcie dyskusji Panie sołtysie proszę

Sołtys Sobczyk - .. w myśl Pani radnej Kamińskiej a mianowicie o konkretny zapis, bo pieniądze 
są  o konkretny  zapis  na  Plan Odnowy Miejscowości  20 tys.  w miejscu  gdzie  są  kontenery  i 
prosiłbym też, aby Pani Burmistrz ten pomocniczy wykaz, które dawała tych POM- ów on jest 
nie  pełny ja  bym proponował  żeby zrobić  wykaz tak jak  jest  w planach natomiast  wybierać 
dopiero  z  tego,  co  jest  w  planach  i  wtedy  będzie  pełen  obraz,  jaki  jest  i  wybrać  wtedy 
prawdopodobnie według mojego rozeznania znajdą się tam kontenerowej świetlice wiejskie, bo 
tak to trzeba nazwać..

Przewodnicząca Rady Miejskiej – bardzo proszę radny Mazuro

Radny Mazuro – Pan sołtys nie mógł złożyć to ja bym chciał, jako radny chciałbym wnieść żbyy 
ten  wniosek  Komisji  Budżetowej  brzmiał  zapis  wydatki  na  zakupy  inwestycyjne  jednostek 
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budżetowych o kwotę  20 tys.  na  POM- y  w nawiasie  może być świetlice  wiejski  na  zadania 
wynikające z POM- ów

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Burmistrz, bo Pani wszystkie wnioski Komisji przyjęła 
autopoprawką czy Pani również przyjmie autopoprawką to sprecyzowanie?

Pani Burmistrz - tak

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  –  ja  zgłaszam  wniosek  o  wykreślenie,  bo  jesteśmy  przy 
projekcie budżetu jest to też uchwała i w § 14 proszę o wykreślenie w punkcie 1 podpunktu 2, 
który brzmi dokonywania zmian w planie  wydatków budżetowych z wyłączeniem przeniesień 
wydatków między działami. Proszę jeszcze jakieś wnioski? Nie ma przechodzimy do głosowania 
mamy wniosek radnego Mielcarka, aby zmniejszyć wycofać w dziele 60016 kwotę 17.005 zł w 
przeznaczeniu na zwiększenie dotacji  w cudzysłowiu na Spartę. Przechodzimy do głosowania. 
Może Pani Burmistrz chciałaby tu cos dodać?

Pani Burmistrz – może ja tylko jeszcze, bo dyskusja była w kuluarach i może cała Rada nie 
słyszała, ale tutaj proponowałam, aby radny Mielcarek wycofał swój wniosek i żeby pozostały w 
autopoprawce moje propozycje, które przedstawiłam uzasadniając tym, że będę uzgodnię z Panią 
Dyrektor Gimnazjum żeby Sparta płaciła tylko w tym pierwszym roku, ponieważ nie wiemy, jakie 
będą  koszty  żeby  płaciła  tylko  za  wodę,  bo  to  ewidentnie  można  wyliczyć  za  wodomierz 
natomiast nie płaciłaby Sparta z dotacji, którą otrzymała za energię, czyli za światło i za centralne 
ogrzewanie i gdybyśmy tak przyjęli to wówczas uważam, że ta dotacja 130 tys. proponowana w 
mojej autopoprawce w zupełności wystarczy na tą działalność statutową i wtedy Sparta powinna 
być zadowolona i jest droga zrobiona, bo też na tych drogach nam zależy a chciałabym jeszcze 
dodać,  bo nie było powiedziane ile  pieniędzy wydaliśmy na Spartę proszę pamiętać w tamtej 
kadencji było kupione maszyna do zraszania to kosztowało około 9 czy 10 tys. również teraz 
wyposażyliśmy siedzibę Sparty w nowe meble to tez kosztowało około 15 tys. już dzwonili do 
mnie burmistrzowie, że nasz Klub opinia już niesie po Województwie, że ma super siedzibę i 
proszę to docenić ile pieniędzy ta Rada z tego budżetu przeznaczyła na jedna działalność także ja 
jeszcze raz apeluje do kolegi radnego Mielcarka o wycofanie wniosku i wtedy te 130 tys. wystarczą 
ja deklaruję, że tylko będą opłaty za wodę 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  – muszę się zapytać radnego czy podtrzymuje wniosek czy 
wycofuje 

Radny Mielcarek – podtrzymuje swój wniosek oczywiście..

Przewodnicząca Rady Miejskiej  – dobrze jest wniosek głosujemy ten wniosek. Kto jest za 
przyjęciem wniosku, który złożył radny Mielcarek? Kto jest za proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 6
Przeciw - 6
Wstrzymało się - 2
Wniosek nie został podjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny wniosek, jaki został postawiony do budżetu wniosek 
mój o wykreślenie z § 14 pkt. 1 podpunktu 2. Proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz – Wysoka Rado to jest ten sam wniosek Pani Przewodniczącej,  który był w 
ciągu roku przyjęty, pamiętacie Państwo chodziło o to żeby Burmistrz nie przenosił wydatków w 
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rozdziale miedzy rozdziałami. Wiecie Państwo z praktyki, że co to w ogóle zmieniło? To tylko 
utrudniło pracę dla Skarbnika, utrudniło prace dla sołectw, ponieważ jak sołectwo chciało coś 
kupić to musiało czekać na sesję także czy to jest konieczne Pani Przewodnicząca, bo nie jest to 
konieczne, bo jakby praktyka pokazała, że nic się w tym budżecie nie działo nadzwyczajnego to 
może nie podtrzymywać tego wniosku, bo chyba tylko jedna czy dwie Gminy w Województwie 
maja taką uchwałę budżetową, że Burmistrz nie może przenosić między rozdziałami a mówię 
mamy dużo Rad sołeckich 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –ja postawiłam wniosek i ja go będę broniła, ponieważ jest to 
wniosek po to, aby Rada wiedziała, na co pieniądze idą nie, że zaplanują na pewną rzecz a Pani 
zarządzeniem przeniesie  na inną i wydatkuje na inną i  Rada będzie zdumiona,  że nie zostało 
wykonane  to,  co  Rada  postanowiła  sesję  mamy  na  tyle  często  mamy  je  przeważnie  raz  w 
miesiącu, że myślę, iż potrzeby wynikające z bieżącej działalności i te potrzeby przesunięć można 
spokojnie realizować przy takim przebiegu naszych obrad. Ja podtrzymuję ten wniosek. Kto jest 
za moim wnioskiem? Kto jest za proszę o podniesienie reki 
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 8
Przeciw - 4
Wstrzymało się - 2
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Skarbnik ja jeszcze mam pytanie odnośnie jednego z 
załączników nr 11 wydatki jednostek pomocniczych tam to są fundusze dla sołectw, wszystkie 
sołectwa są w dziale 900 w rozdziale 90003 natomiast pieniążki na Radę Osiedlową z tego, co 
pamiętam i jest później w opisówce znajdują się w dziale 921 w rozdziale 92155 czy ten załącznik 
nie należy poprawić?

Pani Skarbnik – ten załącznik mówi o tym, jaka jest wysokość dla Rad Sołeckich 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – ale ma kolumny, kolumna druga i trzecia mówi o działach i 
rozdziałach i jest wrzucone

Pani Skarbnik – a tak

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  czyli  poprawimy,  Pani  Burmistrz  autopoprawką  taką 
kosmetykę. Jeśli nie ma innych wniosków do projektu budżetu przechodzimy do przegłosowania 
całego projektu z autopoprawką Burmistrza i  z przyjętymi wnioskami? Kto jest za podjęciem 
uchwały w tej wersji? Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 8
Przeciw - 4
Wstrzymało się - 2
Uchwała budżetowa został podjęta

Uchwała Nr XXVI/264/2008
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2009

(uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu obrad podjęcie uchwał 
w różnych sprawach pierwszy druk nr 1 zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2008. Proszę 
Komisję o opinię
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Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – projekt na druku nr 1 
Komisje po otrzymaniu wyczerpujących informacji przez Panią Skarbnik i przez Panią Burmistrz 
projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję,  czy ktoś w tym temacie  chciałby zabrać głos? 
Proszę Pani Skarbnik

Pani Skarbnik – w związku z tym, że ta uchwała była dana już przed 19 grudnia do Biura Rady 
nastąpiła zmiana i proszę o przyjęcie, aby w § 1 w podpunkcie 1 zmniejsza się dochody o kwotę 
844.198 ponieważ nastąpiła pomyłka w podliczeniu, czyli o kwotę 2.000,00 zł czyli w podpunkcie 
1 byłoby 185.663 zł w § 3 by się zmniejszało to, co jest tylko o kwotę 2.000 czyli 691.854 i w 
podpunkcie 6 w § 3 zamiast kwoty 659.000 na kwotę 657.000. W § 5 zmieni się poziom dochody 
i wydatków budżetu Gminy, czyli będzie kwota 18.511.987.. w podliczeniu ogólnym wzrośnie o 
2.000..  proszę o przyjęcie  tych poprawek po prostu błąd ten wykryłam wcześniej  a  żeby nie 
kserować tych materiałów 

Pani Burmistrz – przyjmuje to autopoprawką te 2.000

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś wnioski? Kto jest za podjęciem uchwały jak 
mówi o tym druk nr 1 po autopoprawce? Kto jest za proszę o podsinienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 13
Przeciw - 1
Wstrzymało się - 0
Uchwała został podjęta

Uchwała Nr XXVI/265/2008
w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2008

(uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu)

 Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny druk projektu uchwały nr 2 w sprawie ustalenia 
wydatków budżetowych, których niezrealizowane planowane kwoty nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2008. Proszę Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – projekt uchwały na druku 
nr 2 zaopiniowała pozytywnie 

Radna Kamińska – ..nie były wydatkowane one były na ten rok 20.000 przeznaczone i tutaj, 
jako niewygasające ich nie ma czyżby one nie były już i co z nimi zrobiono?

Pani Burmistrz – przejdą w nadwyżkę

Radna Kamińska – a dlaczego nie w wygasające

Pani  Burmistrz –  bo  nie  ma  żadnej  umowy  podpisanej,  przejdą  w  nadwyżkę  jako 
niewykorzystane

Radna Kamińska – ale przepraszam bardzo jak to umowy nie ma?
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Pani Burmistrz- gdyby były zawarte jakieś umowy to by było, jako zadanie niewygasające a w tej 
chwili 

Radna Kamińska – z tego, co ja wiem to te 10 tys.  było przeznaczone na to żebyśmy tam 
wymalowali żeby młodzież mogła wejść i to ni było zrobione nie było celowości?
Pani  Burmistrz –  tak  jak  mówiłam  na  Komisji  nie  wykonaliśmy,  dlatego,  że  trzeba  całą 
wymienić  instalację,  ogrzewanie  nie  działa,  piec  jest  w  ogóle  do  wymiany,  a  malowanie  w 
wprowadzenie mieszkańców nic by nie dało. Obiekt jest zaplanowany do gruntownego remontu 
w  ramach  termomodernizacji  dach,  okna,  drzwi,  ocieplenie  a  ta  kwota,  która  przeszła  do 
nadwyżki można wymienić instalacje, ale to będziemy robić kompleksowo

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ja mam pytanie w sprawie 20 tys. oświata i wychowanie 
budowa  Gimnazjum  w  Węgorzynie  wykonanie  zaleceń  Państwowej  Inspekcji  Pracy  oraz 
Państwowego Nadzoru Budowlanego, to my nie mamy Gimnazjum oddanego do użytku?

Pani  Burmistrz –  mamy  ostateczną  decyzję  oddania  do  użytkowania,  ale  są  zalecenia 
Państwowej Inspekcji Pracy o wykonaniu tam niektórych jeszcze rzeczy termin wykonania został 
przedłużony  do  20  stycznia  w  związku  z  tym,  że  Inspektor  stwierdził,  że  nie  przyjmie 
wykonanych  robót  w  zakresie  napowietrzaczy  musimy  zrobić  opinię  czy  ekspertyzę  czy 
zamontowane napowietrzacze są zgodne z Polska normą, dlatego taką kwotę zabezpieczamy, jako 
zadanie niewygasające na realizacje tych zaleceń pokontrolnych 
 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  dziękuję  czy  są  jakieś  pytania?  Kto  jest  zapodjęciem 
uchwały, jaka jest przedstawiona na druku nr 2? Kto jest za proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 13
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 1
Uchwała został podjęta

Uchwała Nr XXVI/266/2008
w sprawie ustalenia wydatków budżetowych, których niezrealizowane planowane kwoty 

nie wygasają z upływem roku budżetowego 2008

(uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu)

 Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego projektu uchwały na druku nr 
3 w sprawie  wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Polskich Kolei Państwowych S.A. w 
Warszawie praw majątkowych – użytkowania  wieczystego nieruchomości  gruntowej  nr 378/3 
położonej w obr. ewidencyjnym Mieszewo. Proszę Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisję projekt uchwały 
na druku nr 3 również zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję są jakieś pytania? Nie ma. 

Radny Hlib - … czy jest szansa remontu tej drogi?

Pani Burmistrz - nie rozmawiałam
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – kto jest za podjęciem uchwały jak mówi o tym druk nr 3? 
Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 13
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 1
Uchwała został podjęta

Uchwała Nr XXVI/267/2008
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Polskich Kolei Państwowych S.A. 
w Warszawie praw majątkowych – użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej nr 

378/3 położonej w obr. ewidencyjnym Mieszewo

(uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  projekt  na  druku  nr  4  uchwała  w  sprawie  kierunków 
działania  Burmistrza  dotyczących  przedsięwzięcia  inwestycyjnego  „  Kompleks  rekreacyjny  – 
VOGEL. Proszę Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – projekt uchwały na druku 
nr  4  dotyczący  przedsięwzięcia  inwestycyjnego  „  Kompleks  rekreacyjny  –  VOGEL Komisje 
projekt uchwały zaopiniowały negatywnie.

Pani  Burmistrz – Komisja  oceniła  uchwalę,  jako błędną,  ponieważ  porozumienie  podpisuje 
Burmistrz  przedsięwzięcie  realizuje  inwestor  i  jeżeli  inwestor  przedstawi  uchwały  a  takie  są 
planowane na styczeń uchwały o zmianie  studium to wówczas Komisje  zadeklarowały,  że  te 
uchwały pójdą normalnym trybem i wyrazili wolę radni, że takie uchwały podejmą, więc uchwałę 
o  zamierzeniu  działań  burmistrza  jest  nie  potrzebna,  bo  Burmistrz  sam wie,  co  ma  robić  i 
informuję, że podpisze porozumienie, bo nie widzę sprzeciwów 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – bardzo proszę Panie sołtysie 

Sołtys Sobczyk – mam tylko takie pytanie do Burmistrz czy mogłaby Pani oświecić nas tutaj, 
choć kilka słów, co to ma być 

Pani Burmistrz – to jest firma właściciel się nazywa Pan Janusz Caputa jest właścicielem tej 
działki o powierzchni 40 ha tutaj za cmentarzem jadąc na Stargard reprezentuje go Pan Maciej 
Cehak i Pan Cehak jest odpowiedzialny za przeprowadzenie całej procedury ze zmianą naszego 
studium i zgodnie z porozumieniem cala procedura zmian w studium na Węgorzynko jest na 
koszt  inwestora  jeszcze  wczoraj  doprecyzowaliśmy  mailowo  porozumienie..  a  cały  proces 
planistyczny chce zamknąć w okresie 15 miesięcy. Już są złożone projekty uchwał przez Pana 
Macieja Cehaka i one wejdą nam w styczniu i jeżeli zostaną uchwalone to w ciągu 15 miesięcy 
przeprowadzi przez wszystkie instytucje zmian w planie wtedy inwestor będzie mógł przystąpić 
do  inwestycji  i  zaprojektowania  i  wybudowania  osiedla  domków  rekreacyjnych  jak  Państwo 
widzieli na załączonych planszach domki są z bali drewnianych z kompleksem usługowym, czyli 
hotelik i jak dobrze pamiętam stacja benzynowa. Chciałam Państwu zwrócić uwagę, bo ja sama 
przyjęłam to z niedowierzaniem mianowicie w § 5 porozumienia jest, że inwestor oświadcza, że 
zapewni  mieszkańcom Gminy  Węgorzyno  swobodny  dostęp  do wyznaczonych  przez  Strony 
części urządzeń sportowo – rekreacyjnych położonych na terenie inwestycji, bądź zrealizuje ze 
swoich środków uzgodniony z Gminą ogólnodostępny obiekt rekreacyjno – sportowy na gruncie 
komunalnym wskazanym przez Gminę i taka jest deklaracja inwestora i tutaj możemy przedłożyć 
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swoje propozycje. Ja po podpisaniu porozumienia będę mogło powiedzieć coś więcej na razie 
przyjęłam dobra wolę inwestora..należy być ostrożnym jest to zapisane w porozumieniu już 2 czy 
3 stycznia  Pan Maciej  Cehak zapowiedział,  podpisać to porozumienie i  myślę,  że to będzie i 
również Pan Cehak będzie na Komisji w styczniu i na sesji gdzie będzie chciał bardzo dokładnie 
przedstawić  całą  propozycję.  Powiedział,  że  nie  firmowałby  swoim  nazwiskiem  inwestycji 
nierealnych tak nap oczątku zapowiedział,  więc możemy mieć jakąś nutkę nadziei.  Oczywiście 
było  by  miło  gdyby  Rada  akceptowała  tą  uchwałę,  bo  to  jest  tak  jak  gdyby  namaszczenie 
burmistrza, ale jak Państwo uchwały nie podejmą ja porozumienie przedłożyłam chcę żeby moje 
działania  były  jawne  żeby  radni  nie  dowiadywali  się  z  prasy,  że  Burmistrz  podpisała  jakieś 
porozumienie z inwestorem i coś tam robie, wszystko jest jawne, jeżeli się porozumienie będzie 
zmieniać również będę informować Radę

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, proszę Panie Sołtysie

Sołtys Sobczyk - .. tylko przyklasnąć tej inwestycji myślę, że rzadko się zdarza takie rzeczy Pan 
Cehak jest nazwisko jest mocne, już na samym przekształceniu to już by Gmina zyskała nawet 
gdyby z rolnego przejść na rekreacyjny to już są pieniądze ja bym tak lekko nie podchodził do tej 
sprawy musicie patrzeć pod kontem psychologicznym po pierwsze to Panią Burmistrz w jakiś 
sposób mobilizuje a po drugie daje temu inwestorowi taką rzecz, że akceptuje to społeczeństwo 
ewentualnie się na kredytach jedzie, bo wątpię żeby ktoś tam wyrzucił swoje pieniądze, chociaż 
różne są ale naprawdę jest to rzecz której nie powinniście Państwo stracili z punktu widzenia, bo 
myśmy już stracili parę rzeczy, gdy dzisiaj by były pieniądze a jak sami widzicie Państwo radni, ze 
Pani  Burmistrz  podrzuca  wam  tylko  te  konsumpcyjne  rzeczy,  czyli  samo  koszty  a  nie  ma 
przychodów

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś wnioski? Proszę radny Mazuro

Radny  Mazuro –  na  Komisji  było  to  szerzej  omawiane  i  praktycznie  to  porozumienie  czy 
uzasadnienie to sprowadza się do tego, że Gmina udostępni posiadane materiały i opracowania 
niezbędne do sporządzenia wymienionych dokumentów planistycznych, a w uzasadnieniu, że całe 
przedsięwzięcie  najważniejsze  realizuje  inwestor  za  własne  pieniądze  i  my  nie  musimy  mu 
deklarować  my sprawnie  bez  zbędnej  zwłoki  przeprowadzimy  zmianę  w  studium niech  Pan 
wystąpi o zmianę do studium niech inwestor przedstawi coś a my znamy to tylko z intencji z 
opisów i jak powiem, że takich ludzi to trzeba błogosławić, że by chcieli tutaj coś robić niech 
zaczyna niech buduje, ale my się wiążemy w jakieś porozumienia  trzeba mu pomóc jak tylko 
zacznie robić a na sesji pamiętać, że trzeba dokonać zmiany w studium, za które on zapłaci i za 
inne rzeczy i taka była intencja Komisji żeby inwestora ni zranić to, co mówił Pan sołtys, ale w 
chodzić w porozumienia to za wczesny etap

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czyli ta uchwała na razie nie jest potrzebna, tylko te uchwały 
o  które  Pani  Burmistrz  mówiła,  że  w  styczniu  już  będą  konkrety  i  wtedy  się  będziemy 
podejmować uchwałę. Dobrze głosujemy jeśli  nie ma więcej uwag. Kto jest za przyjęciem jak 
mówi o tym druk nr 4? Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 6
Przeciw - 6
Wstrzymało się - 1
Uchwała nie został podjęta

Strona 18 z 21



Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego projekt na druku nr 5 dzisiaj 
wprowadzony  w  sprawie  przyjęcia  przez  Gminę  Węgorzyno  zadania  w  zakresie  utrzymania 
czystości ulic powiatowych w mieście Węgorzyno. Komisje opiniowały, więc proszę o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – ten projekt uchwały na 
druku nr 5 Komisje ten projekt uchwały miały przedstawiony i do wglądu porozumienie, które 
miało  tam  obowiązywać  i  wydawało  się  nam,  ze  ta  suma,  która  jest  zaproponowana  na 
utrzymanie jest za mała i nawet jak to porozumienie będzie podpisane to Komisje wnioskują o to 
żeby to porozumienie podpisać, bo ktoś to utrzymanie tych dróg musi dokonać to jest około 6 
km do tej pory utrzymywał to Pan Makarski. Komisie wnioskują o przejęcie a jeżeli Powiat nie 
dołoży pieniędzy to nie wiadomo jak to skończy na dzisiaj jest pewna suma zaproponowana nie 
wiem czy za te pieniądze znajdziemy osobę, która utrzyma.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – są jakieś pytanie uwagi lub wnioski nie widzę przechodzimy 
do głosowania. Kto jest za podjęciem uchwały jak mówi o tym druk nr 5? Kto jest za proszę o 
podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 12
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 2
Uchwała został podjęta

Uchwała Nr XXVI/268/2008
w sprawie przyjęcia przez Gminę Węgorzyno zadania w zakresie utrzymania czystości 

ulic powiatowych w mieście Węgorzyno

(uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu)

Ad 6
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  dziękuję  punkt  5  został  wyczerpany  przechodzimy  do 
szóstego  odpowiedzi  na  wnioski  i  zapytania  radnych  oraz  na  interpelacje  zgłoszone  na 
poprzednich sesjach. Proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz – radny Kaliciński interpelacja w sprawie Runowa rozumiem, że chodzi o ulicę 
Kolejową.  Proszę  Państwa,  jeżeli  mamy pracowników w ramach programów to sprzątają  nie 
patrząc czy to jest teren gminny czy prywatny teraz nie ma pracowników programy się skończyły. 
Jest grupa CIS, ale teraz jest zajęta rozbiórka obiektu gminnego w Sielsku i nie ma, kto posprzątać 
ma posprzątać właściciel tak to się nauczymy, że bezrobotni sprzątają wszystkim właścicielom, 
jeżeli jest bałagan koło sklepu i działka jest wydzierżawiona dla osoby, która prowadzi działalność 
handlową..  To rozważę.  Chwarstno oświetlenie  proszę  Państwa zgodnie  z  dokumentacja  jest 
wykonane  oświetlenie  w  Chwarstnie  4  lampy  jak  dobrze  pamiętam  koło  Kościoła  już  nie 
pamiętam z kom chodziłam, ale było mówione, że lampa ma stać przy wejściu przy schodach do 
Kościoła, bo idą ludzie i się przewracają, bo jest ciemno. Natomiast teraz mówią mieszkańcy, że 
jest ciemno w tym wąwozie, w którym ale już byłam i okazało się, że jest tam lampa stara tylko 
źle ustawiona idzie na drzewa, więc ta lampę wymienimy i wtedy będzie dobrze. Sielsko Mielno 
na poboczu krzaki powycinane to są porządki Zarządu Dróg Powiatowych zwrócę uwagę żeby to 
uprzątnęli ja się tylko dziwię, że opał jest drogi a nikt sobie takich gałęzi nie bierze żeby załóżmy 
sobie spalić .. a nie palą się, dobrze. Tablica w Sielsku nie aktualna jest zapisane już w umowie, 
która podpisałam z Panem Makarskim będą wymienione tablice w ramach tej  nowej umowy. 
Radny Kłosiński przystanek w Przytoniu nie działa lampa ponownie przypomnimy energetyce, 
bo okazuje się, że te trzy lampy, które zostały zawieszone chyba w Zwierzynku świeci w Ginawie 
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jest założona, ale jeszcze niepodłączony jest przewód i w Przytoni też ta lampa była zgłaszana 
zawsze się kierownik z Łobza tłumaczy, że nie może wysłać podnośnika do jednej lampy, bo to 
jest  za drogo on musi zbierać  zgłoszenia  na cztery pięć zgłoszeń w jednym kierunku wysyła 
podnośnik, przypomnimy ponownie. Również te worki na drodze powiatowej tez do usunięcia na 
pewno posprzątali bezrobotni i teraz Pan Makarski wywiezie jak dostanie zlecenie od Powiatu. 
Sołtys jeden słup zauważyliście Państwo, że nie ma nowych środków na oświetlenia w budżecie a 
dobrym zwyczajem każdej Rady było, że co roku w budżecie były planowane środki na pewno z 
nadwyżki zaplanujemy jakąś kwotę na kolejne punkty świetlne,  bo tych punktów przybywa w 
takim tempie, że co roku po kilkanaście lamp albo więcej montujemy i na pewno w Mielnie też 
będzie. To wszystkie interpelacje.

Ad. 7

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  kolejny punkt wolne wnioski i komunikaty. Chciałabym 
powiedzieć,  co tutaj, jako do radnych wpłynęło Federacja Zielonych Gaja (odczytanie pisma), 
mam tutaj taki wniosek do Pani Burmistrz, ponieważ na spotkaniu w Sielsku dotyczącym szkoły 
Pani  Basia  Górniak miała  żal  do radnych,  że nie  odpowiedzieli  na  jej  właśnie  projekt,  który 
rzekomo złożyła w sekretariacie Urzędu i prosiła żeby rozdać radnym, miła żal, że radni się nie 
zainteresowali tym a my do dnia dzisiejszego nic nie otrzymaliśmy, więc jeżeli byłaby możliwość 
odszukania i po prostu rozdania na kserokopii chociażby, chyba, że jest to jakiś obszerny materiał 
to może na BIP zamieścić. Do Biura Rady wpłynęły również cztery pisma zatytułowane apel do 
radnych, apel do radnych, podcinanie skrzydeł, podcinanie skrzydeł, ja myślę, że są to już pisma 
nie zasadne, ponieważ one zostały stworzone po niedokładnych wiadomościach wypływających 
po Komisji opinii wniosków jeszcze nie było sporządzanych natomiast w eter poszły jakieś tam 
pogłoski i na podstawie nich zostały sporządzone te apele, ale myślę, że niezasadne były dzisiaj i 
tak już podjęliśmy decyzję na temat budżetu i myślę, że nie są to decyzje krzywdzące. Do Biura 
Rady wpłynęło również odwołanie Pani Joanny Czerwińskiej  odwołanie w sprawie przydziału 
lokalu mieszkaniowego położonego przy ulicy Sosnowskiego oraz aneks do tego odwołania ja tu 
nie będę odczytywać, jeśli Państwo radni by chcieli to proszę w dokumentach Biura Rady jest jak 
najbardziej do zapoznania się osoba ma po prostu zastrzeżenia do przydziału lokalu, ponieważ 
tutaj przeczytałam, że od kilku lat znajduje się do przydziału pod pozycją pierwszą a dalej nie 
dostała.  Mamy pismo z  Ośrodka  Pomocy  Społecznej,  ale  z  adnotacja  na  dole,  że  polecenie 
Burmistrz wycofać pismo, więc nie wiem, jeżeli Państwo radni chcieliby się zapoznać to bardzo 
proszę.  Mamy  pismo  z  Gimnazjum  (odczytanie).  Ja  myślę,  ze  jeszcze  w  formie  ogłoszenia 
Wodociągi  Zachodniopomorskie  złożyły  już  wniosek  o  zatwierdzenie  taryf  dla  zbiorowego 
zaopatrzania w wodę 19 grudnia wpłynęło do Biura Rady. Ja myśl,  że punkt 7 prawie został 
wyczerpany bardzo proszę Panie Sołtysie 

Sołtys  Sobczyk –  ja  mam taka  prośbę..bo  w tamtym roku z  takiego  jednego §  65 punkt  4 
korzystała z statutu, bo ja jestem stary coraz starszy, głuchy a tak jeszcze mam prośbę, bo Pani 
Przewodnicząca  przeczytała  pismo  i  takiej  samej  treści  dostałem  też,  jako  przewodniczący 
jednostki pomocniczej, dlatego proszę tez Panią Burmistrz i Panią Skarbnik o wspomożenie.

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  mamy nowy nie naruszony jeszcze budżet możemy z niego 
zaciągać radny Kłosiński proszę

Strona 20 z 21



Radny Kłosiński – ja nie wiem jak to u nas jest, ale sołtysi wychodzą po pierwszej przerwie, 
bardzo  Panią  Przewodniczącą  przepraszam  po  pierwszej  przerwie  Parzych  jednego  nie  ma 
drugiego nie ma maja sołtysi obowiązek być do końca sesji?

Przewodnicząca Rady Miejskiej – a jest to gdzieś zapisane?

Radny Kłosiński – to niech przyjdą listę podpiszą i niech idą powrotem, po co krzesełka grzać, 
dlaczego niektórzy sołtysi są wierni nam siedzą słuchają a niektórzy wychodzą w połowie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ktoś z radnych chciałby w tym punkcie zabrać głos, jeśli nie 
to ja  bym chciała  radnym, sołtysom, Pani  Burmistrz  wszystkim tu obecnym złożyć  życzenia 
pomyślności w nadchodzącym nowym roku a tym samym zamykam XXVI sesje rady Miejskiej w 
Węgorzynie.

Protokół  sporządzono  w  1  egzemplarzu,  zawiera  21  ponumerowanych  stron  oraz  11 
załączników. Na tym protokół zakończono i podpisano.

Przewodnicząca Rady Miejskiej

          Monika Kuźmińska

Protokołowała:
Anna Adamów
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